
Referat fra bestyrelsesmøde for forældrebestyrelsen i Myretuen den 16.08.23 

Afbud: Maja og Line 

 

1.    Morten fra 17-18 

Dagtilbudsleder Morten kom ikke til mødet som aftalt, og kunne derfor ikke svare på spørgsmål. 

Et eller flere bestyrelsesmedlemmer ønskede et nyt møde med Morten. 

 

2.    Forældretilfredshedsundersøgelse 

Forældretilfredshedsundersøgelsen skal sendes ud til forældrene i efteråret. 

Den kan, udover nogle standardspørgsmål for hele kommunen, indeholde seks spørgsmål, som bestyrelsen 
kan formulere, således at de er specifikt relevante for Tørrings institutioner. 

Michelle, Rikke og Lasse formulerer forslag til spørgsmål, som efterfølgende sendes til resten af bestyrelsen. 

 

3.    Ledelse Gitte/Pia 

Pia og Gitte har været til budgetmøde med Pia Leth fra økonomi. 

Pia informerede bestyrelsen om følgende: 

·         Planen er at sende budget til bestyrelsen forud for bestyrelsesmøderne, evt. sammen med dagsordenen. 

·      Om fordelene ved at budgettet for Børnehuset og Myretuen er samlet. Det giver mulighed for at 
gennemføre mere omfattende anliggender eller vedligehold. Dermed kan personalet også bedre inddrages i 
beslutningerne om hvad pengene skal bruges til. 

·         Seneste budget er overskredet med samlet ca. 752.000, - kroner, hovedsageligt på medarbejdersiden. 
Dette skyldes blandt andet at der ikke er blevet reguleret i personalet selvom at der f.eks. har manglet fem 
vuggestuebørn i Tørring Børnehus. Den økonomiske situation gør, at der ikke skal ansættes en daglig leder i 
Myretuen før 01.01.24. 

·         Hjemmesiden toerringinstitutionen.aula.dk er opdateret og velkørende. Det er meningen, at referater 
fra bestyrelsesmøder samt læreplaner skal kunne læses på hjemmesiden fremover. 

·         Der er bevilget opførelse af ny institution i Tørring i 2027. 

 

4.       Sovepolitik 



Punktet udgår, da sovepolitikken endnu ikke er gennemarbejdet. 

 

5.  Nyt fra personale 

5a. Myretuen: Marja oplyste, at de lige skal op og køre efter ferien, men at alt ellers kører fint. 

5b. Børnehuset: Birgitte oplyste, at de lige skal have det op at køre med en del nyt personale, men at det også 
kører fint. Der afprøves nye metoder ift mini, midi og maxigrupper. Børnene havde det svært med for mange 
skift til den anden børnehave. I stedet kører grupperne mere fokuseret på børnenes individuelle behov. 
Personalet overvejer nu, om maxigrupperne skal mødes hver 14. dag i stedet for hver måned. Bestyrelsen 
diskuterede, hvorvidt der var behov for mere strukturerede lege og ensrettet pædagogik. Pia ønskede den 
gode dialog samt maksimal medbestemmelse fra personalet. 

 

6. Billeder 

Der blev taget billeder af bestyrelsen til hjemmesiden samt til at hænge op i institutionerne. 

 

7. Andet 

7a.  Anne Dorte var blevet kontaktet af Kim fra Sir Windsor som gerne vil inddrage Tørringinstitutionen i 
aktiviteter i Juvelen på Torvet i Tørring. 

 

7b. Aktivitetsudvalget i Myretuen har haft svært ved at få ordentlige tilbagemeldinger fra den tidligere 
dagli8g leder, og har derfor haft svært ved at planlægge aktiviteter. Den nye leder opfordrede 
aktivitetsudvalget til at kontakte hende. Gitte oplyste, at Børnehuset har et velfungerende 
aktivitetsudvalg, som allerede har afholdt flere vellykkede arrangementer. 

7c. Må der afholdes fødselsdage hjemme hos børnene: Ja, hvis det kan lade sig gøre rent praktisk. 

 

8. Punkter til næste møde 

Næste bestyrelsesmøde er 16/11 kl. 17.00 i Myretuen, hvor tilfredshedsundersøgelsen skal på dagsordenen. 

 

 

 

 


